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Pintér Tamás polgármester: 
 

Jó reggelt kívánok mindenkinek. Tisztelettel köszöntöm képviselő-
társaimat, a hivatal munkatársait, meghívott vendégeinket és mindenkit, 
aki figyelemmel követi a mai napi munkánkat. 
 
Tisztelt Közgyűlés! Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyűlése 2025. január 23-ai nyílt ülését 9,00 órakor megnyitom. 
Megállapítom, hogy a 15 képviselő közül 15 fő jelen van. Megállapítom, 
hogy a testület határozatképes. 
 
Tisztelt Közgyűlés! A közgyűlési meghívó tartalmazza a nyílt ülés javasolt 
napirendi pontjait, amelyek sorrendben a következőek: 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 
végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 

 
2. Javaslat a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló 

jelentés elfogadására 
 
3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában 

foglalkoztatott köztisztviselők 2025. évre vonatkozó illetményalapja 
megállapításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

 
4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Dunaújváros 

Megyei Jogú Város Nemzetiségi Önkormányzatai közötti együttműködési 
megállapodás felülvizsgálatára  

 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

785/2021.(VIII.26.) határozata hatályon kívül helyezésére 
 
6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 43/2023. (XII. 15.) 
önkormányzati rendeletének módosítására 

 
7.  Javaslat a dunaújvárosi 1481/3 és 1481/5 hrsz.-ú ingatlanok hasznosítására 
 
8.  Javaslat a Volánbusz Zrt. által benyújtott menetrend-módosítási javaslat 

elfogadásának tárgyában – 35-ös járat  
 
9.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Magyar 

Labdarúgó Szövetség amatőr sporttelep felújítási programjában pályázat 
benyújtására 

 

10.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 617/2024. 

(XI.21.) határozatának módosítására 
 
11.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

gyepmesteri Telep működtetésének és feladatellátásának átadásáról szóló 
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730/2024. (XII.19.) határozata hatályon kívül helyezésére, és új határozat 
meghozatalára 

 
12. Javaslat az EUI Imperfect City külső projektkoordinációs feladatainak ellátására 

 
13. Javaslat az “Energia menedzsment rendszerek fejlesztése és bevezetése 

önkormányzatok számára” szóló DIMOP Plusz 2.1.1-24 pályázaton való 
részvételre 

 
14. Javaslat Dunaújváros településrendezési eszközeinek módosításával 

kapcsolatos eljárások véleményezésének lezárására 
 
15. Javaslat a 2153. helyrajzi számú közterület Szentháromság tér -ként történő 

elnevezésére 
 
16.  Javaslat a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet részére 

gyógyászati segédeszköz adományozására 
 
17.  Javaslat Szűcsné Kiss Katalin ápolóval kötött megbízási szerződés 

megszüntetésére és Kósa Edit ápolóval megbízási szerződés megkötésére 

 
18.  Javaslat a rászoruló dunaújvárosi gyermekek 2025. évi szünidei 

gyermekétkeztetésének biztosítására 
 
19.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármestere 2024. évben igénybe 

vett szabadsága mértékének megállapítására 

 
 
Tisztelt Közgyűlés! Tájékoztatom tisztelt képviselő-társaimat, hogy az 
SZMSZ 15. § (4) bekezdése szerint az írásban ki nem küldött, előkészítés 
alatt álló napirendi pontokat, előterjesztéseket a meghívóban külön 
megjegyzéssel kell szerepeltetni. Az ilyen napirendi pontokat a döntési 
javaslattal együtt a közgyűlési tagok számának megfelelő példányban és 
ezen felül kettő példányban papír alapon az ülést megelőző nap 13,00 
óráig kell leadni a polgármesteri hivatal közgyűlés ülésének előkészítését 
végző szervezeti egysége részére. A napirendi pontok közgyűlés 
megkezdése előtt a képviselők részére történő kiosztásáról e szervezeti 
egység gondoskodik. 
 
A nyílt ülés meghívójában egy olyan napirendi pont szerepelt, a 13., amely 
a meghívó kiküldésekor előkészítés alatt állt, amelyet a meghívó jelzett. 
Az ülésünk elején pedig kézhez kapták az előterjesztést is. A közgyűlés 
előkészítése az SZMSZ-nek megfelelően történt, ezért a napirendi pont is 
tárgyalható a mai ülésünkön. 
 
Indítványozom, hogy a közgyűlés vegyen viszont le egy napirendi pontot a 
nyílt ülés napirendi pontjai közül további egyeztetés céljából, a meghívó 
szerinti 12. napirendi pontot, amely "Javaslat az EUI Imperfect City külső 
projektkoordinációs feladatainak ellátására". 
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A napirendi pont levételéről külön határozatban kell döntenünk. 
 
Aki a 12. napirendi pont levételét elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a nyílt ülés meghívója szerinti 12. napirendi pont 
levételéről című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar 
András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) 
– elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

1/2025. (I.23.) határozata 
a nyílt ülés meghívója szerinti 12. napirendi pont levételéről 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2025. január 23-ai 
nyílt ülésének meghívó szerinti 12. napirendi pontját, mely „Javaslat az EUI Imperfect 
City külső projektkoordinációs feladatainak ellátására” levette napirendjéről. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig döntenünk szükséges a nyílt ülés így kialakított napirendi 
pontjairól. 
 
Aki a napirendi pontokkal egyetért, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki 
Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András 
Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant 
Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

2/2025. (I.23.) határozata 
a nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2025. január 23-ai 
nyílt ülés napirendjét elfogadta az alábbiak szerint: 
 
1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 

végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
 
2. Javaslat a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló 

jelentés elfogadására 
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3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában 
foglalkoztatott köztisztviselők 2025. évre vonatkozó illetményalapja 
megállapításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

 
4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Dunaújváros 

Megyei Jogú Város Nemzetiségi Önkormányzatai közötti együttműködési 
megállapodás felülvizsgálatára  

 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

785/2021.(VIII.26.) határozata hatályon kívül helyezésére 
 
6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 43/2023. (XII. 15.) 
önkormányzati rendeletének módosítására 

 
7.  Javaslat a dunaújvárosi 1481/3 és 1481/5 hrsz.-ú ingatlanok hasznosítására 
 
8.  Javaslat a Volánbusz Zrt. által benyújtott menetrend-módosítási javaslat 

elfogadásának tárgyában – 35-ös járat  
 
9.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Magyar 

Labdarúgó Szövetség amatőr sporttelep felújítási programjában pályázat 
benyújtására 

 

10.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 617/2024. 

(XI.21.) határozatának módosítására 
 
11.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

gyepmesteri Telep működtetésének és feladatellátásának átadásáról szóló 
730/2024. (XII.19.) határozata hatályon kívül helyezésére, és új határozat 
meghozatalára 

 
12. Javaslat az “Energia menedzsment rendszerek fejlesztése és bevezetése 

önkormányzatok számára” szóló DIMOP Plusz 2.1.1-24 pályázaton való 
részvételre 

 
13. Javaslat Dunaújváros településrendezési eszközeinek módosításával 

kapcsolatos eljárások véleményezésének lezárására 
 
14. Javaslat a 2153. helyrajzi számú közterület Szentháromság tér -ként történő 

elnevezésére 
 
15.  Javaslat a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet részére 

gyógyászati segédeszköz adományozására 
 
16.  Javaslat Szűcsné Kiss Katalin ápolóval kötött megbízási szerződés 

megszüntetésére és Kósa Edit ápolóval megbízási szerződés megkötésére 

 
17.  Javaslat a rászoruló dunaújvárosi gyermekek 2025. évi szünidei 

gyermekétkeztetésének biztosítására 
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18.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármestere 2024. évben igénybe 
vett szabadsága mértékének megállapítására 

 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig a meghívott személyek részére tanácskozási jog biztosításáról 
szavazunk. 
 
Amennyiben meg kívánják adni, kérem, igennel szavazzanak! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a tanácskozási jog biztosításáról a közgyűlés nyílt 
ülésén című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar 
András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) 
– elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

3/2025. (I.23.) határozata 
a tanácskozási jog biztosításáról a közgyűlés nyílt ülésén 

 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2025. január 23-ai 
nyílt ülésére meghívott személyeknek tanácskozási jogot biztosít. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

Elfogadott napirendi pontok: 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 
végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 

 
2. Javaslat a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló 

jelentés elfogadására 
 
3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában 

foglalkoztatott köztisztviselők 2025. évre vonatkozó illetményalapja 
megállapításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

 
4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Dunaújváros 

Megyei Jogú Város Nemzetiségi Önkormányzatai közötti együttműködési 
megállapodás felülvizsgálatára  

 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

785/2021.(VIII.26.) határozata hatályon kívül helyezésére 
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6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 
lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 43/2023. (XII. 15.) 
önkormányzati rendeletének módosítására 

 
7.  Javaslat a dunaújvárosi 1481/3 és 1481/5 hrsz.-ú ingatlanok hasznosítására 
 
8.  Javaslat a Volánbusz Zrt. által benyújtott menetrend-módosítási javaslat 

elfogadásának tárgyában – 35-ös járat  
 
9.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Magyar 

Labdarúgó Szövetség amatőr sporttelep felújítási programjában pályázat 
benyújtására 

 

10.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 617/2024. 

(XI.21.) határozatának módosítására 
 
11.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

gyepmesteri Telep működtetésének és feladatellátásának átadásáról szóló 
730/2024. (XII.19.) határozata hatályon kívül helyezésére, és új határozat 
meghozatalára 

 
12. Javaslat az “Energia menedzsment rendszerek fejlesztése és bevezetése 

önkormányzatok számára” szóló DIMOP Plusz 2.1.1-24 pályázaton való 
részvételre 

 
13. Javaslat Dunaújváros településrendezési eszközeinek módosításával 

kapcsolatos eljárások véleményezésének lezárására 
 
14. Javaslat a 2153. helyrajzi számú közterület Szentháromság tér -ként történő 

elnevezésére 
 
15.  Javaslat a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet részére 

gyógyászati segédeszköz adományozására 
 
16.  Javaslat Szűcsné Kiss Katalin ápolóval kötött megbízási szerződés 

megszüntetésére és Kósa Edit ápolóval megbízási szerződés megkötésére 

 
17.  Javaslat a rászoruló dunaújvárosi gyermekek 2025. évi szünidei 

gyermekétkeztetésének biztosítására 
 
18.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármestere 2024. évben igénybe 

vett szabadsága mértékének megállapítására 

 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése 
óta végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 

 
Pintér Tamás polgármester: 
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A napirendi pontok elfogadása után megkezdjük a tárgysorozat vitáját az 
1. napirendi ponttal, amely Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a 
közgyűlés utolsó rendes ülése óta végzett munkájáról és a meghozott 
polgármesteri döntésekről. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy ülésünk elején kézhez 
kaptak egy képviselői kérdésre adott választ. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét arra is, hogy a 
vagyonnyilatkozatok leadási határideje 2025. január 31-e. Aki még a 
vagyonnyilatkozatát nem adta le, kérem, e határidőig tegye meg. 
 
Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás a tájékoztatóval kapcsolatban van-e. 
Jelentkezőt nem látok. A napirend vitáját lezárom. 
 
Ismertetem a döntési javaslatot: a Közgyűlés elfogadja a polgármesteri 
hivatalnak a közgyűlés két rendes ülése közötti időszakban végzett 
munkájáról, a fontosabb eseményekről, továbbá átruházott hatáskörben 
meghozott polgármesteri határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
Aki a tájékoztatót elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó 
rendes ülése óta végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki 
Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András 
Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant 
Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

4/2025. (I.23.) határozata 
a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta végzett 

munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadja a 
polgármesteri hivatalnak a közgyűlés két rendes ülése közötti időszakban végzett 
munkájáról, a fontosabb eseményekről, továbbá átruházott hatáskörben meghozott 
polgármesteri határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
2. Javaslat a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló 

jelentés elfogadására 
Előterjesztő:  Dr. Molnár Attila jegyző 

 
Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk a 2. napirendi pontunkra, amely Javaslat a lejárt határidejű 
közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló jelentés elfogadására. 
 
Tisztelt Képviselő-társaim! Az előterjesztés egy fejezetből áll. 
 
Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal 
kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Amennyiben elfogadják a jelentést, kérem, igennel szavazzanak! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentés elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, 
Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó 
Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

5/2025. (I.23.) határozata 
a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló jelentés 

elfogadásáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadta a lejárt 
határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló jelentést. 

 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában 

foglalkoztatott köztisztviselők 2025. évre vonatkozó illetményalapja 
megállapításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 
Előterjesztő:  Dr. Molnár Attila jegyző 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 3. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalában foglalkoztatott köztisztviselők 2025. 
évre vonatkozó illetményalapja megállapításáról szóló önkormányzati 
rendelet megalkotására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
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Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a rendelettervezetet 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megalkotja a Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában foglalkoztatott 
köztisztviselők, köztisztviselők 2025. évre vonatkozó illetményalapja 
megállapításáról szóló önkormányzati rendeletet. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar 
András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) 
– megalkotta a Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában 
foglalkoztatott köztisztviselők 2025. évre vonatkozó illetményalapja megállapításáról 
szóló 1/2025. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármesteri 
Hivatalában foglalkoztatott köztisztviselők 2025. évre vonatkozó 
illetményalapja megállapításáról szóló 1/2025. önkormányzati rendeletet. 
 

4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Nemzetiségi Önkormányzatai közötti együttműködési 
megállapodás felülvizsgálatára  
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 4. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata és Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Nemzetiségi Önkormányzatai közötti együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatára. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig az oktatási, kulturális és 
társadalmi kapcsolati bizottság elnökét, Gyöngyössy Csaba elnök urat 
kérdezem, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Gyöngyössy Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
a az előterjesztést, és 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal 
kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés az önkormányzat és a helyi 
Nemzetiségi Önkormányzatok között a 2022. január 28-án létrejött és 
2024. november 12-én módosított együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatával úgy határoz, hogy a megállapodásban foglaltak jelenleg 
nem igényelnek módosítást. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
és Dunaújváros Megyei Jogú Város Nemzetiségi Önkormányzatai közötti 
együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, 
Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó 
Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

6/2025. (I.23.) határozata 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Nemzetiségi Önkormányzatai közötti együttműködési megállapodás 

felülvizsgálatáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata és a helyi Nemzetiségi Önkormányzatok 
között a 2022. január 28-án létrejött és 2024. november 12-én módosított 
együttműködési megállapodás felülvizsgálatával úgy határoz, hogy a 
megállapodásban foglaltak jelenleg nem igényelnek módosítást.  
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt, 
hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Horvát, Lengyel, Roma, Ruszin, Szerb 
Nemzetiségi Önkormányzatát a határozat megküldésével tájékoztassa a 
döntésről. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  

         a jegyző 
Határidő:  a határozat közlésére: 2025. január 31. 

 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

785/2021.(VIII.26.) határozata hatályon kívül helyezésére 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk az 5. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 785/2021. határozata hatályon 
kívül helyezésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
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Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az ülésünk elején 
kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a döntéshozatalnál ezt vegyék 
figyelembe. 
 
Ismertetem a döntési javaslatot: a Közgyűlés a 785/2021. számú 
határozatát hatályon kívül helyezi. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 785/2021. (VIII.26.) határozata hatályon kívül helyezéséről című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki 
Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András 
Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant 
Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

7/2025. (I.23.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

785/2021. (VIII.26.) határozata hatályon kívül helyezéséről 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 785/2021. (VIII.26.) 
számú határozatát hatályon kívül helyezi, egyúttal felkéri a polgármestert a határozat 
közlésére. 
 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                 a polgármester  
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a Vagyonkezelési Osztály vezetője 
Határidő:  a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 

megküldését követő 8 napon belül 
 

6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
a lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 43/2023. (XII. 15.) 
önkormányzati rendeletének módosítására 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 6. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a lakások és helyiségek 
bérletéről és lakbérekről szóló 43/2023. önkormányzati rendeletének 
módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a rendelettervezetet 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
elnökét, Szántó Péter elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Szántó Péter Lajos képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Bizottságunk véleményezte az előterjesztést, és 8 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megalkotja a lakások és 
helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 43/2023. önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendeletet. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar 
András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) 
– megalkotta a lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 43/2023. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 2/2025. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről 
szóló 43/2023. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 2/2025. 
önkormányzati rendeletet. 
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7.  Javaslat a dunaújvárosi 1481/3 és 1481/5 hrsz.-ú ingatlanok hasznosítására 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 7. napirendi pontunkra, amely Javaslat a dunaújvárosi 1481/3 
és 1481/5 helyrajzi számú ingatlanok hasznosítására.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést, és a határozati javaslatot és a rendelettervezetet 
elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek 6 igen szavazattal. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az előterjesztés egy 
határozati javaslatot és egy rendelettervezetet tartalmaz. 
 
Először a határozati javaslatról döntünk. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy az 1481/3 
helyrajzi számú, 58 m2 nagyságú, közút megnevezésű ingatlant értékesíti 
a Liszkai Épületgépészeti és Kereskedelmi Kft. kérelmező részére, 
továbbá nyilvános pályázati úton értékesíti a dunaújvárosi 1481/5 helyrajzi 
számú ingatlant. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros 1481/3 és 1481/5 hrsz.-ú ingatlanok 
hasznosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, 
Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, 
Magyar András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán 
Sándor) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
8/2025. (I.23.) határozata 

a Dunaújváros 1481/3 és 1481/5 hrsz.-ú ingatlanok hasznosításáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonát képező 
dunaújvárosi 1481/3 hrsz.-ú, 58 m2 nagyságú, közút megnevezésű ingatlan 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 
önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015. (V.22.) önkormányzati 
rendelete (továbbiakban Gkr.) 6. melléklete alapján forgalomképtelen ingatlan. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a Gkr. módosítás hatálybalépésével egyidejűleg - mely alapján jelen 
határozat 1. pontjában hivatkozott ingatlan forgalomképes vagyonelem lesz - 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonát képező 
dunaújvárosi 1481/3 hrsz.-ú, 58 m2 nagyságú, közút megnevezésű ingatlant 
értékesíti a Liszkai Épületgépészeti és Kereskedelmi Kft. (2400 Dunaújváros, 
Magyar út 21/A-B.) kérelmező részére, Fenyvesi Hedvig független ingatlan 
vagyonértékelő által elkészített értékbecslésben meghatározott forgalmi 
értéken, azaz 150.000,-Ft+áfa vételárért. A vételáron felül vevőt terheli a 
forgalmi értékbecslés, az ingatlan-nyilvántartási bejegyzési igazgatási 
szolgáltatási díj, valamint a vevő által megbízott jogi képviselő megbízási díja 
az adásvételi szerződéstervezet előkészítését illetően. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza 

polgármestert az adásvételi szerződés aláírására a Jogi, Ügyrendi, Pénzügyi és 
Városgazdálkodási Bizottság állásfoglalását követően, egyúttal felkéri jelen 
határozat közlésére. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester  
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály vezetője;  
Határidő: - a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 
                   megküldését követő 8 napon belül 
                 - az adásvételi szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
                    közlését követő 30 napon belül 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy nyilvános pályázati úton értékesíti a dunaújvárosi 1481/5 hrsz.-ú, 
természetben 2400 Dunaújváros, Magyar út 21/C „felülvizsgálat alatt” alatt 
található, kivett gazdasági épület megnevezésű, 2281 m2 nagyságú ingatlant 
29.800.000,-Ft (áfa mentes) kikiáltási áron azzal, hogy a pályázati felhívásban 
szerepelnie kell az alábbi kitételeknek: 
- az ingatlan 570 m2 nagyságú ingatlanrésze bérbe van adva 2025. szeptember 
30. napjáig, mely időpont előtt a bérleti szerződés nem szüntethető meg; 
- az ingatlan területének egy része geotechnikai szempontból érzékeny zónában 
található; 
- az ingatlan közútról nem közelíthető meg, mert a szomszédos telek kerítése 
telekhatáron túl, a pályázat tárgyát képező ingatlan területére lett megépítve, az 
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önkormányzat 2025. szeptember 30. napjára biztosítja az ingatlan közútról 
történő megközelíthetőségét; 
- az ingatlanon található Móder szobrok 2025. szeptember 30. napjáig történő 
elszállítását az önkormányzat vállalja; 
- a Magyar Államot az ingatlanra elővásárlási jog illeti meg, így a nyertes 
ajánlattevővel megkötött adásvételi szerződés azt követő napon lép hatályba, 
hogy az ingatlanra, elővásárlásra jogosult lemond elővásárlási jogáról, vagy a 
nyilatkozattételi határidő lejár; 
- a vételáron felül a nyertes pályázót terhelik a közműcsatlakozások, az igényelt 
közműkapacitások, a forgalmi értékbecslés költsége, az ingatlan- nyilvántartási 
bejegyzési igazgatási szolgáltatási díja, és a nyertes pályázó által megbízott 
jogi képviselő megbízási díja az adásvételi szerződéstervezet előkészítését 
illetően. 

 
5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatja jelen 

határozat 1. számú mellékletét képező pályázati kiírás megjelentetését, egyúttal 
felkéri a polgármestert a pályázati kiírásnak a Dunaújváros című lapban, az 
önkormányzati honlapon, valamint az önkormányzati hirdetőtáblán való 
megjelentetéséhez szükséges intézkedések megtételére, továbbá jelen 
határozat közlésére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                 a polgármester 
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a Vagyonkezelési Osztály vezetője 
Határidő: a pályázati kiírás megjelentetésére: a határozat közlését követő  
                 8 napon belül  

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig a rendelettervezetről fogunk szavazni. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megalkotja az önkormányzat 
gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015. önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló önkormányzati rendeletet. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar 
András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) 
– megalkotta az önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 3/2025. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta az önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 



18 

 

15/2015. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 3/2025. 
önkormányzati rendeletet. 
 

8.  Javaslat a Volánbusz Zrt. által benyújtott menetrend-módosítási javaslat 
elfogadásának tárgyában – 35-ös járat  
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 8. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Volánbusz Zrt. által 
benyújtott menetrend-módosítási javaslat elfogadásának tárgyában a 35-
ös járattal kapcsolatosan. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Volánbusz Zrt. által 
javasolt menetrendmódosítást a 35-ös járatra vonatkozóan elfogadja 
2025. március 1-ei hatályba lépéssel. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Volánbusz Zrt. által benyújtott menetrend-
módosítási javaslat elfogadásának tárgyában – 35-ös járat című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András Tamás, Motyovszki 
Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, 
Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
9/2025. (I.23.) határozata 

Volánbusz Zrt. által benyújtott menetrend-módosítási javaslat elfogadásának 
tárgyában – 35-ös járat 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Volánbusz Zrt. által 
javasolt menetrendmódosítást a ’35-ös’ járatra vonatkozóan elfogadja a határozat 
melléklete szerint 2025. március 01-ei hatályba lépéssel, egyben felhatalmazza a 
polgármestert a határozat közlésére és Volánbusz Zrt által megküldésre kerülő 
közszolgáltatási szerződésmódosítás aláírására.  
 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                  a polgármester   
            - a határozat végrehajtásának előkészítésében való közreműködésért: 
                   a vagyonkezelési osztály vezetője 
Határidő: - a határozat közlésére: 2025. január 31.                 

      - a szerződésmódosítás aláírására: 2025. február 28. 
 

9.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Magyar 
Labdarúgó Szövetség amatőr sporttelep felújítási programjában pályázat 
benyújtására 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Schneider Béla, a MLSZ Fejér Vármegyei Igazgatóság területi 
 igazgatója 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 9. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzatának a Magyar Labdarúgó Szövetség amatőr 
sporttelep felújítási programjában pályázat benyújtására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadása 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés pályázatot kíván benyújtani a 
Magyar Labdarúgó Szövetség amatőr sporttelep felújítási programja 
keretében öltöző építésére a Lorántffy iskola egy részén bruttó 
79.614.395,- Ft összegben. 
 
A Közgyűlés a DVG Zrt.-t kívánja megbízni a pályázaton való nyertessége 
esetén a beruházás megvalósításával. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának a Magyar Labdarúgó Szövetség amatőr sporttelep felújítási 
programjában pályázat benyújtásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 
15 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, 
Mezei János Zsolt, Magyar András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter 
Lajos, Tóth Kálmán Sándor) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

10/2025. (I.23.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Magyar Labdarúgó 

Szövetség amatőr sporttelep felújítási programjában pályázat benyújtásáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése pályázatot kíván 

benyújtani a Magyar Labdarúgó Szövetség amatőr sporttelep felújítási 
programja keretében öltöző építésére az önkormányzati tulajdonban, és a 
Dunaújvárosi Szakképzési Centrum vagyonkezelésében álló, dunaújvárosi 
490/2 hrsz.-ú, kivett középiskola megnevezésű ingatlan (Dunaújvárosi SZC 
Lorántffy Zsuzsanna Technikum és Kollégium) egy részén bruttó 79.614.395,-Ft 
összegben. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1. pontban 

meghatározottak megvalósításához a Dunaújvárosi Labdarúgó Szövetség 
közreműködésével és ügyintézésében előkészített pályázati dokumentáció - 
beleértve a Dunaújvárosi Szakképzési Centrum tárgyi beruházáshoz szükséges 
hozzájárulása beszerzését is- alapján a pályázat benyújtására, majd a 
támogatási szerződés, továbbá vállalkozási szerződés, valamint minden egyéb 
szükséges nyilatkozat és dokumentum aláírására felhatalmazza a 
polgármestert. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1. pontban 

hivatkozott beruházás megvalósításához tulajdonosi hozzájárulását adja, a 
megvalósításhoz forrást nem biztosít, valamint nyilatkozik, hogy tulajdonjogi 
szempontból jelen határozat kiadásakor fennálló jogi sorsát osztja mind 
hozzáépítés (Ptk. 5:68 §), mind ráépítés (Ptk. 5:70. §), mind a Ptk. Ötödik 
Könyvének V. címe XVIII. fejezetének egyéb jogcíme esetén, ennek alapján 
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közös tulajdon nem létesül, a beruházás az Önkormányzat könyveibe kerül az 
aktiválásra a kivitelező iratai alapján, az Önkormányzattal szemben a Támogató 
megtérítési igénnyel nem élhet, valamint az Önkormányzat elidegenítési és 
terhelési tilalom bejegyzéséhez nem járul hozzá. Jelen hozzájárulás nem 
pótolja az egyéb hatósági engedélyeket. 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a DVG Zrt.-t 

kívánja megbízni az 1. pontban hivatkozott pályázaton való nyertessége 
esetére a beruházás megvalósításával. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester  
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály vezetője 
                   a  Dunaújvárosi Labdarúgó Szövetség elnöke 
Határidő:  - a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 
                    megküldését követő 8 napon belül 

                 - a pályázati előkészítésére: 2025. január 31. 
 

10.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

617/2024. (XI.21.) határozatának módosítására 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 10. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 617/2024. határozatának 
módosítására.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadása 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
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A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a DKKA-Dunaújvárosi 
Kohász Kézilabda Akadémia Nonprofit Kft. részére ingatlanrész ingyenes 
biztosításáról szóló 617/2024. határozatát a határozati javaslatban 
foglaltak szerint módosítja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 617/2024. (XI.21.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András Tamás, Motyovszki 
Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, 
Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

11/2025. (I.23.) határozata 
 Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

617/2024. (XI.21.) határozatának módosításáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a DKKA-

Dunaújvárosi Kohász Kézilabda Akadémia Nonprofit Kft. részére ingatlanrész 
ingyenes biztosításáról szóló 617/2024. (XI.21.) határozatának 1. pontját az 
alábbiak szerint módosítja: 

 

"Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

ingyenes használatba adja Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
tulajdonát képező, a Dunaújváros belterület, 74/3 helyrajzi szám alatt felvett, 
természetben 2400 Dunaújváros, Városháza tér 2. szám alatt található, „kivett 
irodaház, udvar” „B” épület. II. 220., 221.és 222. számú, mindösszesen 75 m² 
nagyságú irodahelyiségeit a DKKA-Dunaújvárosi Kohász Kézilabda Akadémia 
Nonprofit Kft. (székhelye: 2400 Dunaújváros, Eszperantó út 2–4., képviseli: 
Horváth Tibor ügyvezető) részére 2025. január 1. napjától 2027. december 31. 
napjáig szóló határozott időtartamra, jelen határozat mellékletét képező 
haszonkölcsön szerződésben foglaltak szerint." 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a DKKA-

Dunaújvárosi Kohász Kézilabda Akadémia Nonprofit Kft. részére ingatlanrész 
ingyenes biztosításáról szóló 617/2024. (XI.21.) határozatának 2. pontját az 
alábbiak szerint módosítja: 

 
„Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 
arról, hogy a bérleti díj összege 1.631.250,-Ft/év, azaz egymillió-
hatszázharmincegyezer-kettőszázötven forint/év támogatásnak minősül, és ezen 
tényt a támogatás összegszerűségével egyetemben DMJV Önkormányzata 
zárszámadásában és illetékes szervei útján közzé köteles tenni a szerződés 
törvény által meghatározott tartalmával egyezően.” 
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3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a határozat jelen 
módosítással nem érintett pontjait változatlanul fenntartja. 

 
11.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

a gyepmesteri Telep működtetésének és feladatellátásának átadásáról 
szóló 730/2024. (XII.19.) határozata hatályon kívül helyezésére, és új 
határozat meghozatalára 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Létai Attila, az Első Magyar Állatjogi Alapítvány kuratóriumi 
 elnöke 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 11. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a gyepmesteri telep 
működtetésének és feladatellátásának átadásáról szóló 730/2024. 
határozata hatályon kívül helyezésére és új határozat meghozatalára. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az ülésünk elején 
kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a döntéshozatalnál majd ezt 
vegyék figyelembe. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a 730/2024. határozatát 
hatályon kívül helyezi. 
 
A Közgyűlés úgy határoz, hogy az ebrendészeti telep működtetését és a 
hozzá kapcsolódó ebrendészeti feladatok ellátásával az Első Magyar 
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Állatjogi Alapítványt bízza meg 2025. február 1-től 2029. december 31. 
napjáig tartó határozott időtartamra. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének a gyepmesteri telep működtetésének és feladatellátásának 
átadásáról szóló 730/2024. (XII.19.) határozata hatályon kívül helyezéséről, és új 
határozat meghozataláról című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János 
Zsolt, Magyar András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán 
Sándor) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

12/2025. (I.23.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a gyepmesteri 

telep működtetésének és feladatellátásának átadásáról szóló 
 730/2024. (XII.19.) határozata hatályon kívül helyezéséről,  

és új határozat meghozataláról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 730/2024. 
(XII.19.) határozatát hatályon kívül helyezi, és ezzel egyidejűleg az alábbi 
határozatot hozza. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a dunaújvárosi 0127 helyrajzi számú ingatlanon lévő ebrendészeti telep 
működtetését és a hozzá kapcsolódó, az állatok védelméről és kíméletéről 
szóló 1998. évi XXVIII. törvény 48/A. § (3) bekezdésében és az 
élelmiszerláncról és hatósági felügyeletéről szóló 2008. évi XLVI. törvény 19. § 
(2) bekezdésben előírt ebrendészeti feladatok ellátásával - a határozat 1. 
számú mellékletét képező Feladatellátási Szerződés alapján - az Első Magyar 
Állatjogi Alapítványt (képviseli: Létai Attila kuratóriumi elnök, adószáma: 
18498600-1-07, székhelye: 2400 Dunaújváros, Római krt. 38. fsz.) bízza meg 
2025. február 1. napjától 2029. december 31. napjáig tartó határozott 
időtartamra. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése kötelezettséget 

vállal arra, hogy az 1. pontban szereplő közfeladat ellátásának fedezetét 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025-2029. évi 
költségvetésébe betervezi bruttó 16.000.000,-Ft/év összeggel, azaz a 
szerződés teljes öt éves időtartamát tekintve mindösszesen bruttó 80.000.000,-
Ft összeggel. 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 4. pontban 

megállapított éves működési támogatási összegét - a működési költségek 
ismeretében - évente felülvizsgálja. 

 
5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 4. pontban 

megállapított működési támogatást az Első Magyar Állatjogi Alapítvány részére 
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azzal a feltétellel biztosítja, hogy az alapítvány köteles 1 fő ebrendészt és 
helyettesítésre 1 fő helyettes ebrendészt folyamatosan alkalmazni.  

    
6.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a 4. pontban foglalt kötelezettségvállalást 2025-2029. évi költségvetés 
előkészítése során vegye figyelembe. 

 
Felelős: - a költségvetés tervezéséért: 

                            a jegyző 
                          - a költségvetés tervezésében való közreműködésért: 
                            a gazdasági főosztályvezető  

Határidő:  a 2025. - 2029. évi költségvetés tervezésének időpontja 
  

7.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert a határozat közlésére.  

 
8.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert a jelen határozat 1. számú mellékletét képező feladatellátási 
szerződés aláírására. 

 
Felelős:    - a határozat végrehajtásáért: 

                               a polgármester 
                             - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                               a jegyző 
                               a városüzemeltetési osztály vezetője 

Határidő:  - a határozat közlésére: 2025. január 30. 
                  - a feladatellátási szerződés és a haszonkölcsön szerződés 
                    aláírására: 2025. január 31. 

 
12. Javaslat az “Energia menedzsment rendszerek fejlesztése és bevezetése 

önkormányzatok számára” szóló DIMOP Plusz 2.1.1-24 pályázaton való 
részvételre 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 

Meghívott:  Ádor Zsolt, a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. cégvezetője 
 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 12. napirendi pontunkra, amely Javaslat az "Energia 
menedzsment rendszerek fejlesztése és bevezetése önkormányzatok 
számára" szóló DIMOP Plusz 2.1.1-24 pályázaton való részvételre. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most a közbiztonsági és környezetvédelmi 
bizottság elnökét, Orosz Csaba elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba György képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az 
önkormányzat támogatási kérelmet nyújtson be a DIMOP "Energia 
menedzsment rendszerek fejlesztése és bevezetése önkormányzatok 
számára" címmel megjelent pályázati felhívásra, valamint pozitív elbírálás 
esetén megvalósítsa azt. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a “Energia menedzsment rendszerek fejlesztése és 
bevezetése önkormányzatok számára”című pályázaton való részvételről című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki 
Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András 
Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant 
Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

13/2025. (I.23.) határozata 
a “Energia menedzsment rendszerek fejlesztése és bevezetése 

önkormányzatok számára”című pályázaton való részvételről 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul 
ahhoz, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata támogatási 
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kérelmet nyújtson be a DIMOP 2.1.1-24 “Energia menedzsment rendszerek 
fejlesztése és bevezetése önkormányzatok számára” címmel megjelent 
pályázati felhívásra, valamint pozitív elbírálás esetén megvalósítsa azt.  
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul 
ahhoz, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata konzorciumi 
megállapodást kössön a következő intézményekkel: Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújváros (Dunaújváros, Bólya J. u. 2), Dunaújvárosi Óvoda (Dunaújváros, 
Lilla köz 1.), Útkeresés Segítő Szolgálat (Dunaújváros Bartók Béla út 6/b), 
Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
(Dunaújváros, Duna sor 15.), József Attila Könyvtár (Dunaújváros, Apáczai 
Csere János út 9.), Egészségmegőrzési Központ (Dunaújváros, Erkel kert 
23.), DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. (Dunaújváros, Kenyérgyári út 1.). 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a pályázati feltételek alapján meghatározott formai és 
tartalmi követelményeknek megfelelő, Közelőkészítéséhez és a beadáshoz 
szükséges további dokumentumokat aláírja. 
 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

      a polgármester 
               - a határozat végrehajtásában előkészítésében való 
                 közreműködésért: 

       a Főépítészi és Pályázati  Osztály vezetője 

               - a határozat közléséért: 
       a Főépítészi és Pályázati Osztály vezetője 

Határidő:  2025. március 21. (Benyújtási határidő) 
 

13. Javaslat Dunaújváros településrendezési eszközeinek módosításával 
kapcsolatos eljárások véleményezésének lezárására 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Horváth Anita, a Dunanett Nonprofit Kft. ügyvezetője 
 Pinczési István kérelmező 
 Csák Olivér, a Vendker Konyhatechnikai Kft. ügyvezetője 
 Fridrich Tamás, a Hankook Tire Magyarország Kft. karbantartási 
 és beruházási igazgatója 

 (A meghívottak nem jelentek meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 13. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros 
településrendezési eszközeinek módosításával kapcsolatos eljárások 
véleményezésének lezárására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és az I. és II. határozati javaslatot 6 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, mint ahogy az elhangzott, az 
előterjesztés I. és II. határozati javaslatokat tartalmaz. Mindkét határozati 
javaslatról külön-külön szavazunk. 
 
Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal 
kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Az I. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés nyilatkozik, hogy a 
Dunaújváros több területét érintő településrendezési eszközeinek 
módosításával kapcsolatban észrevétel nem érkezett és a véleményezési 
eljárást lezártnak tekinti. 
 
Aki az I. határozati javaslat javaslatot elfogadja, az kérem, igennel 
szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros több területét érintő 
településrendezési eszközeinek módosításával kapcsolatos véleményezési eljárás 
lezárásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar 
András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) 
– elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

14/2025. (I.23.) határozata 
Dunaújváros több területét érintő településrendezési eszközeinek 

módosításával kapcsolatos véleményezési eljárás lezárásáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése nyilatkozik, hogy 
a Dunaújváros több területét érintő (776/1 hrsz-ú telek és környéke, az Lke-2 
építési övezet, és az Aranyvölgyi út – Magyar út – Kistemető utca által határolt 
telektömb) településrendezési eszközeinek módosításával kapcsolatban „a 
településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, 
valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló” 419/2021. 
(VII.15.) Korm. rendelet (a továbbiakban: Rendelet) 68. § (2) bekezdése 
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véleményezési eljárás során észrevétel nem érkezett és a véleményezési 
eljárást lezártnak tekinti. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

polgármestert, hogy az 1. pontban foglaltak figyelembe vételével elkészített 
Dunaújváros több területét érintő (776/1 hrsz-ú telek és környéke, az Lke-2 
építési övezet, és az Aranyvölgyi út – Magyar út – Kistemető utca által határolt 
telektömb) településrendezési eszközeinek módosításáról szóló egyeztetési 
anyagát Rendelet előírásai szerint terjessze a közgyűlés elé. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
       a polgármester 
               - a határozat végrehajtásának előkészítésében való 
                 közreműködésért: 

    a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
Határidő: az előterjesztésre: a 419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet szerinti 
                 egyeztetési eljárást követő közgyűlés 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most a II. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés nyilatkozik, hogy a 
Dunaújváros 3324/22 helyrajzi számú ingatlanra a véleményezési eljárás 
során észrevétel nem érkezett és a véleményezési eljárást lezártnak 
tekinti. 
 
Aki a II. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros a Hankook munkásszállójával 
kapcsolatos helyi építési szabályzatának módosításához kapcsolódó véleményezési 
eljárás lezárásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, 
Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, 
Magyar András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán 
Sándor) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

15/2025. (I.23.) határozata 
Dunaújváros a Hankook munkásszállójával kapcsolatos helyi építési 

szabályzatának módosításához kapcsolódó véleményezési eljárás lezárásáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése nyilatkozik, hogy 
a Dunaújváros 3324/22 hrsz-ú ingatlanjának helyi építési szabályzatának 
módosításával kapcsolatos „a településtervek tartalmáról, elkészítésének és 
elfogadásának rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos 
jogintézményekről szóló” 419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet (a továbbiakban: 
Rendelet.) 68. § (2) bekezdése véleményezési eljárás során észrevétel nem 
érkezett és a véleményezési eljárást lezártnak tekinti. 
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2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
polgármestert, hogy az 1. pontban foglaltak figyelembe vételével elkészített 
Dunaújváros 3324/22 hrsz-ú ingatlanjának helyi építési szabályzatának 
módosításával kapcsolatos szóló egyeztetési anyagát a Rendelet előírásai 
szerint terjessze a közgyűlés elé. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
       a polgármester 
     - a határozat végrehajtásának előkészítésében való 
                 közreműködésért: 

    a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
Határidő: az előterjesztésre: a 419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet szerinti 
                 egyeztetési eljárást követő közgyűlés 

 
14. Javaslat a 2153. helyrajzi számú közterület Szentháromság tér-ként 

történő elnevezésére 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 14. napirendi pontunkra, amely Javaslat a 2153. helyrajzi 
számú közterület Szentháromság térként történő elnevezésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Van. Orosz Csaba 
képviselő úr, parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Orosz Csaba György képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Egy pár szót szeretnék 
mondani igazából a Szentháromság tér, illetve annak a területnek a 
múltjáról. Ugye Dunapentele főtere volt ez a terület. Annak idején 
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Perecsényi György földbirtokos adományozta a Szentháromság szobrot 
az akkori településnek. Ez a szobor ugye ott fel lett állítva, körülötte egy 
parkot alakítottak ki, igazából tényleg a főtere volt Pentelének. Aztán ugye 
jött a II. világháború, és ezen a területen a szovjet emlékművet állították 
fel. Ekkor a Szentháromság szobor átkerült a tér egy másik oldalára, és 
egy kis idővel később átkerült a katolikus templom elé. Addig ezt a 
területet Szentháromság térnek nevezték. Mivel ugye a kúria felújítása, 
illetve a szovjet emlékmű sikeres áthelyezése meghozta az esélyt arra, 
hogy ezt a területet úgymond rehabilitáljuk, és visszaállítsuk a múltunk egy 
pici részét, ezért kezdeményeztem, hogy ezt a területet újra nevezzük 
Szentháromság térnek. Nem vagyok hívő ember, viszont dunaújvárosi 
vagyok, Pentele képviselője és magyar ember. Nagyon fontos szerintem a 
történelem szeretete, a történelem ismerete, és érzek ebben egy pici 
jóvátételt, hogy ennyi idő után ez a terület visszakaphatja az eredeti nevét. 
További terveink ugye mint már említettük, magának a szobornak is a 
visszahelyezése, illetve egy szép, kulturált, Dunaújvároshoz méltó újabb 
pentelei főtér kialakítása. Arra kérek mindenkit, hogy a Szentháromság tér 
név visszaállítását támogassa. Amit még fontosnak tartok, hogy ezt a 
területet ugye elveszítette annak idején a nevét, de közvetlenül ez a 
terület nem kapott új nevet, így most lakóingatlant igazából nem érint, 
úgyhogy maga az új név nem fogja zavarni sem az ott lakókat, nem 
változnak utcanevek vagy házszámok, úgyhogy ilyen jellegű problémát 
nem jelent. Viszont újra Szentháromság térnek hívhatjuk régi nevén ezt a 
területet. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr.  
 
További kérdés nincsen, ezért a vitát lezárom. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a 2153 helyrajzi számú 
közterületet Szentháromság térnek nevezi el. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a 2153. helyrajzi számú közterületet 
Szentháromság tér-ként történő elnevezéséről című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, 
Orosz Csaba György, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán 
Sándor), nem szavazott 1 fő (Pappné Grabant Ilona) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
 

(A szavazás után Pappné Grabant Ilona képviselő jelezte, hogy igennel kívánt 
szavazni, így kialakult a szavazás eredményeként: 15 igen szavazat.) 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

16/2025. (I.23.) határozata 

a 2153. helyrajzi számú közterületet 
Szentháromság tér-ként történő elnevezéséről 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2153 helyrajzi 
számú közterületet Szentháromság tér-nek nevezi el. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 
hogy a közterület elnevezésével kapcsolatos és szükséges intézkedéseket 
tegye meg. 

 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                   a jegyző 

                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Főépítészi és Pályázati Osztály vezetője 

                   a Városüzemeltetési Osztály vezetője 
Határidő: 2025. május 31. 

 
15.  Javaslat a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet részére 

gyógyászati segédeszköz adományozására 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

Meghívott:  Dr. Szilágyi Dániel Örs, a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház 
 Rendelőintézet főigazgatója 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 15. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi Szent 
Pantaleon Kórház-Rendelőintézet részére gyógyászati segédeszköz 
adományozására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Most a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökét, Szántó Péter elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Szántó Péter Lajos képviselő:   
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Bizottságunk véleményezte az előterjesztést, és a határozati javaslatot 8 
igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
határozati javaslatban körülírt gyógyászati segédeszközt adományként 
átadja a Dunaújvárosi Szent Pantalon Kórház-Rendelőintézet részére a 
gyógyító tevékenység segítése céljából. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-
Rendelőintézet részére gyógyászati segédeszköz adományozásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, 
Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András Tamás, 
Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor), nem szavazott 1 fő (Pappné Grabant 
Ilona) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
(A szavazás után Pappné Grabant Ilona képviselő jelezte, hogy igennel kívánt 
szavazni, így kialakult a szavazás eredményeként: 15 igen szavazat.) 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

17/2025. (I. 23.) határozata  
a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet részére gyógyászati 

segédeszköz adományozásáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy az 1 db Hamburg típusú gördíthető, állítható magasságú szobai WC 
gyógyászati segédeszközt adományként átadja a Dunaújvárosi Szent 
Pantaleon Kórház- Rendelőintézet (2400 Dunaújváros, Korányi S. u. 4-6.) 
részére a gyógyító tevékenység segítése céljából, összesen bruttó 197.290,- 
Ft, azaz százkilencvenhétezer-kettőszázkilencven forint értékben aktuális 
gyártási áron. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

jegyzőt, hogy az 1. pontban hozott döntésnek megfelelően módosítsa 
nyilvántartásait. 
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Felelős:  - a határozat végrehajtásáért:  
  a jegyző 

 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
            a vagyonkezelési osztály vezetője 

Határidő:       2025. február 15. 
 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Dunaújvárosi Szent Pantaleon 
Kórház- Rendelőintézet részére. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 

     a polgármester 
   - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
     a humán szolgáltatási főosztály vezetője  

Határidő:        2025. február 15. 
 

16.  Javaslat Szűcsné Kiss Katalin ápolóval kötött megbízási szerződés 
megszüntetésére és Kósa Edit ápolóval megbízási szerződés 
megkötésére 

Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

Meghívott:  Kósa Edit ápoló 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 16. napirendi pontunkra, amely Javaslat Szűcsné Kiss Katalin 
ápolóval kötött megbízási szerződés megszüntetésére és Kósa Edit 
ápolóval megbízási szerződés megkötésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Most a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökét, Szántó Péter elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Szántó Péter Lajos képviselő:   
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Bizottságunk véleményezte az előterjesztést, és 8 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az 
önkormányzat és Szűcsné Kiss Katalin ápoló között létrejött megbízási 
szerződés közös megegyezéssel megszüntetésre kerüljön, és Kósa Edit 
ápolóval megbízási szerződés létrejöjjön. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Szűcsné Kiss Katalin ápolóval kötött megbízási 
szerződés megszüntetéséről és Kósa Edit ápolóval megbízási szerződés 
megkötéséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar 
András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) 
– elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

18/2025. (I.23.) határozata 
Szűcsné Kiss Katalin ápolóval kötött megbízási szerződés megszüntetéséről 

és Kósa Edit ápolóval megbízási szerződés megkötéséről 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 
hogy a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Szűcsné Kiss 
Katalin ápoló között 2020. június 30. napján létrejött megbízási szerződés 
közös megegyezéssel megszüntetésre kerüljön 2025. január 31. napjával.  

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a határozat 1. melléklete szerinti megbízási szerződést 
megszüntető okiratot aláírja. 
 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  

                         a polgármester 
                       - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                       a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: 2025. január 31. 
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3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul, hogy 
a Papírgyári u. 11., a Kandó Kálmán tér 4. szám alatt bejelentett, valamint a 
Dunaújváros lakcím nélküli személyek egészségügyi alapellátásának 
biztosítása érdekében az ápolói feladatok elvégzésére Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata és Kósa Edit ápoló között 2025. február 1. napjától 
a megbízási szerződés a jelen határozat 2. melléklete szerinti formában és 
tartalommal létrejöjjön. 

      
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  
                 a polgármester 

                                        - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  
                                          a humán szolgáltatási főosztály vezetője  

Határidő: 2025. január 31. 
 
4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy az 1. - 3. pontokban szereplő döntést a 2025. évi költségvetési rendelet 
előkészítése során vegye figyelembe.  

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                 a jegyző 
               - a határozat végrehajtásának előkészítésében való közreműködésért: 
                 a gazdasági főosztályvezető 
Határidő: a 2025. évi költségvetési rendelet előkészítésének időpontja  

 
5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a döntésről értesítse a Fejér Vármegyei Kormányhivatal 
Dunaújvárosi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztályát.  

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                          a polgármester       
            - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                          a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: 2025. február 15. 

 
17.  Javaslat a rászoruló dunaújvárosi gyermekek 2025. évi szünidei 

gyermekétkeztetésének biztosítására 
Előterjesztő:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 17. napirendi pontunkra, amely Javaslat a rászoruló 
dunaújvárosi gyermekek 2025. évi szünidei gyermekétkeztetésének 
biztosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökét, Szántó Péter elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Szántó Péter Lajos képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Bizottságunk véleményezte az előterjesztést, és 8 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 2025. 
évi szünidejű ingyenes gyermekétkeztetést a határozati javaslatban 
foglaltak szerint biztosítja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a 2025. évi szünidei gyermekétkeztetés 
biztosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar 
András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor) 
– elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

19/2025. (I. 23.) határozata 
a 2025. évi szünidei gyermekétkeztetés biztosításáról 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy a 

2025. évi szünidei ingyenes gyermekétkeztetést a tavaszi, nyári, őszi, téli szünetben 
biztosítja a rászoruló dunaújvárosi  
- hátrányos helyzetű és 
- rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülő halmozottan 
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hátrányos helyzetű kiskorú gyermekek mellett  
- a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülő iskolás kiskorú 

gyermekek részére. 
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy a 
2025. évi nyári ingyenes gyermekétkezetést a dunaújvárosi bölcsődés és óvodás 
korú   
- hátrányos helyzetű, és 
- rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülő halmozottan 

hátrányos helyzetű gyermekek mellett  
- a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülő gyermekek részére 

az intézmény nyári zárva tartásának idejére biztosítja, abban az esetben, ha a 
gyermek 2025. év augusztus hónapjában nem veszi igénybe az ügyeletes 
intézményben a bölcsődei, illetve óvodai ellátást.  
 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy a 
2025. évi nyári ingyenes gyermekétkeztetést az iskoláskorú általános, illetve 
középiskolás rászoruló kiskorú gyermekek részére 2025. június 23. napjától 2025. 
augusztus 31. napjáig tartó időszakban, összesen 49 munkanapon, valamint a 
szakképző intézményekben tanuló rászoruló kiskorú gyermekek részére 2025. június 
16. napjától 2025. augusztus 31. napjáig 54 munkanapon keresztül biztosítja. 
 

4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a hátrányos helyzetű, 
illetve a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülő halmozottan 
hátrányos helyzetű gyermekek után járó központi költségvetési normatíva által nem 
fedezett összegre vonatkozó, valamint a rendszeres gyermekvédelmi 
kedvezményben részesülő gyermekek étkeztetésének forrását utólagos elszámolás 
mellett biztosítja. A 2025-ös év teljes szünidei étkeztetés költsége Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetése során betervezésre 
kerül a Bölcsődék Igazgatósága dologi kiadások sorára. 
 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
         a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros 
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a Gazdasági Főosztály vezetője  
              - a határozat végrehajtása előkészítésében való közreműködésért: 
       a Humán Szolgáltatási Főosztály vezetője 
Határidő: 2026. január 31. 

 
18.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármestere 2024. évben 

igénybe vett szabadsága mértékének megállapítására 

Előterjesztő:  Dr. Molnár Attila jegyző 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 18. napirendi pontunkra, amely javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Polgármestere 2024. évben igénybe vett szabadsága 
mértékének megállapítására.  
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. 
 
Tisztelt Képviselő-társaim! Szeretném bejelenteni személyes 
érintettségemet. 
 
Kérem, hogy aki a szavazásból történő kizárásommal egyetért, az igennel 
szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Pintér Tamás polgármester személyes érintettség 
bejelentése alapján a határozathozatalból történő kizárásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, 
Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András Tamás, Motyovszki Mátyás, Oláh 
János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor), tartózkodott 1 fő (Barta Endre) – elfogadta 
és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

20/2025. (I.23.) határozata 
Pintér Tamás polgármester személyes érintettség bejelentése alapján a 

határozathozatalból történő kizárásáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pintér Tamás 
polgármester személyes érintettségre vonatkozó bejelentését figyelembe véve a 
„Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármestere 2024. évben igénybe vett 
szabadsága mértékének megállapítására” című előterjesztés határozati javaslatára 
történő szavazásból Pintér Tamás polgármestert kizárja. 
 
Felelős:  a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal 
kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megállapítja, hogy a 
polgármester 2024. évben a részére időarányosan 2024. október 1. 
napjától 2024. december 31. napjáig megállapított 10 munkanap 
szabadságot maradéktalanul igénybe vette. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármestere 
2024. évben igénybe vett szabadsága mértékének megállapításáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, 
Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Magyar András Tamás, 
Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Szabó 
Zsolt, Szántó Péter Lajos, Tóth Kálmán Sándor), nem szavazott 1 fő (Pintér Tamás) 
– elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

21/2025. (I.23.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Polgármestere 

2024. évben igénybe vett szabadsága mértékének megállapításáról 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy a polgármester 2024. évben a részére időarányosan 2024. október 1. 
napjától 2024. december 31. napjáig megállapított 10 munkanap szabadságot 
maradéktalanul igénybe vette. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a jegyzőt a 

polgármester szabadság nyilvántartásával kapcsolatos szükséges intézkedések 
megtételére.  

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                    a jegyző 
                  - a végrehajtásban való közreműködésért: 
                    a személyügyi osztályvezető 

Határidő: 2025. január 31. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tisztelt Közgyűlés! Napirendi pontjainknak a végére értünk. Az SZMSZ  
44. § értelmében az írásbeli interpellációt az ülés napját megelőző 
legkésőbb 8 nappal, a szóbeli interpellációt pedig az ülés napját megelőző 
második nap 9,00 óráig kell a polgármesternél írásban bejelenteni. Ilyen 
bejelentés nem érkezett, ezért interpellációra nincs lehetőség, 
interpellációnak nem minősülő kérdés azonban lehetséges. Kérdezem, 
hogy van-e ilyen. Van. Oláh János képviselő úr, először ön jelentkezett. 
Megadom önnek a szót. 
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Oláh János képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Köszönöm a szót. Én 
rendelet módosítására teszek kezdeményezést, ami a Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és 
Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2024. 
önkormányzati rendelet 42. §-a alapján lenne. Kezdeményezni kívánom a 
már említett Közgyűlés és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló önkormányzati rendelet módosítását a polgármester úr felé. Kérem 
tisztelt polgármester urat, hogy 8 napon belül benyújtott, írásba foglalt 
kezdeményezésem után gondoskodjon annak a következő rendes 
közgyűlési ülésre történő előkészítéséről és megtárgyalásáról. Ezzel 
együtt természetesen kérem a hivatal tárgy szerint felelős szervezeti 
egységének az előterjesztés elkészítéséhez a jogi és ügyviteli segítségét. 
A kezdeményezésemnek a tárgya az a Dunaújváros területén hivatalosan 
működő bevett egyházak állandó meghívottként, tanácskozási joggal való 
részvételére vonatkozik, a közgyűlés és a bizottsági ülések munkájára. 
Ehhez hozzátartozik természetesen, hogy a nyílt közgyűlési és bizottsági 
ülésekre vonatkozó meghívó megküldésével egyidejűleg, ugyanúgy, 
ahogy a képviselők, úgy a Dunaújváros területén működő hivatalosan 
működő bevett egyházak képviselői részére is elérhetővé kell tenni az 
előterjesztéseket. A kezdeményezésemnek rövid indoklása, előzetesen 
egy nagyon rövid idézetet mondanék a 2011. évi CCVI. törvényből, amely 
így szól, hogy a Magyarországon működő vallási közösségek a 
társadalom kiemelkedő fontosságú értékhordozói és közösségteremtő 
tényezői, amelyek hitéleti tevékenységük mellett nevelési, oktatási, 
felsőoktatási, egészségügyi, karitatív, szociális, család, gyermek-, és 
ifjúságvédelmi, valamint kulturális, környezetvédelmi, sport- és más 
tevékenységükkel, valamint a nemzeti tudat ápolásával is jelentős 
szerepet töltenek be az ország és a nemzet életében. A Dunaújváros 
területén hivatalosan működő bevett egyházak hitéleti tevékenységük 
mellett jelentős szerepet játszanak a közösség életében, legyen szó 
oktatásról, kulturális programokról, vagy karitatív tevékenységekről. A 
Dunaújváros területén hivatalosan működő bevett egyházak hitéleti 
tevékenységük mellett ezer szállal kötődnek a városhoz. A közgyűléseken 
és a bizottsági üléseken való állandó meghívottként, tanácskozási joggal 
való részvételük egy, a tartalmában és minőségében teljesen új alapokra 
épülő, szerintem példaértékű együttműködést eredményezne, valamint az 
egyházak jelentős szerepének elismerését is jelentené. A közgyűléseken 
és a bizottsági üléseken való állandó meghívottként, tanácskozási joggal 
való részvételük, azaz a közéletben való tevékeny aktív részvételük 
lehetőséget ad arra, hogy véleményükkel és javaslataikkal hozzájáruljanak 
az önkormányzati döntéshozatalokhoz, jobban érvényesüljenek a 
közösségek több évtizedes, vagy akár több évszázados múlttal rendelkező 
erkölcsi, etikai, kulturális értékei és társadalmi szempontjai, elősegítse a 
város és az egyházak közötti együttműködés további erősítését, ezzel 
együtt tovább erősítse a város életében meghatározó közösségekhez 
tartozó érdekeiknek a képviseletét. Köszönöm a szót, polgármester úr. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, képviselő úr. Megjegyeztük a kérését, megkérdezzük 
az egyházak képviselőit, amennyiben szeretnének élni ezzel a 
lehetőségével többségében, akkor így fogom kezdeményezni ezt a 
módosítási javaslatot. Badó Péter képviselő úr, parancsoljon, megadom 
önnek a szót. 
 

Badó Péter képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Hát az én 
kérdéssorom már nem ennyire triviális, sokkal inkább személyes jellegű 
lesz, és talán nem is a közgyűléshez szól, hanem az elmúlt időszakban, 
illetve az újonnan megalakult közgyűlés kezdete óta több kérdést tettem 
föl, melyekre írásban kaptam választ. Ugyanakkor esetenként ezek az 
írásban kapott válaszok vagy nem estek egybe az általam elképzelt 
kérdéssel, vagy nem voltam velük maradéktalanul elégedett. Így szeretnék 
most talán inkább a jegyző úrnak egy pár kérdést, egy újabb kérdéssort 
föltenni. Az első kérdésem 2024. november 21-ei közgyűlésen két 
kérdésem volt, amire írásban kaptam választ.  
 
A második az önkormányzati irányítású intézmények és azoknak a 
költségtáblázata volt beszkennelve. Kifogásoltam, hogy nem jó 
minőségben, illetve föltettem egy olyan kérdést, amit a polgármester úr 
biztosított is, hogyha személyesen be fogok menni, akkor betekinthetek 
ezekbe az adatokba. Igen, tehát a válaszban ugyanakkor írásban csak 
arra vonatkozóan kaptam választ, hogy megfelel a formai 
követelményeknek ez a fajta módszer, de én akkor azt a részét is 
kifogásoltam, hogy az ott közölt adatok nem részletezhetőek. Így arra 
szeretnék választ kapni, hogy az előterjesztés mellékleteként felsorolt, 
azaz beszkennelt adatok, például önkormányzati irányítású intézmények 
működési költségvetésének része, tehát az a rész például a működési 
bevételek számomra részletesen, tételesen megtekinthetőek-e. Erre kérek 
írásban választ, és ha igen, akkor hogy mikor.  
 
Aztán 2024. december 19-én ugye az Irodaháznak szavaztunk meg egy 
költséget a likviditásának biztosításához. Akkor ott tettem föl egy kérdést, 
amelyre nem teljesen érzem, hogy megkaptam a konkrét választ szintén 
írásban, ugye az volt a kérdésem, hogy megértem, hogy biztosítanunk kell 
az Irodaház likviditását, de hogy meddig tart ez a projektkötelezettség, 
illetve tehát akkor most konkrétan meddig tart a projektkötelezettség, mi 
az utolsó időpont, ameddig fenn kell tartani a köztartozás-mentességet, és 
akkor föltettem egy olyan kérdést, hogy konkrétan utána van-e valami 
elképzelésünk, tervünk, mert ugye a jegyző úr válaszában például ez is 
megtalálható, hogy az épület egy régi rendszer alapján került 
megépítésre, így a fűtési és energiaköltsége a megnövekedett árakkal, 
illetve a közös költség egyes hatósági kötelezettségek figyelembevételével 
már nem kezelhető. Tehát nekem ebből az jön ki, hogy az Irodaház így 
egy fekete lyuk, amit a város folyamatosan fog tömködni éveken keresztül. 
Arra is irányulna a kérdésem, hogy akkor oda konkrétan mi a tervünk, ha 
ez megszűnt ez a projektkötelezettség, mondjuk thai masszázs szalon, 
vagy Burger King vagy mi fog odakerülni, vagy elfogadunk-e ötleteket 
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utána, mert ugye a jegyző úr összesen annyit válaszolt, hogy hát gondolati 
részen már próbálkoznak ötletelni, de egyelőre még nem kaptam rá 
semmilyen választ, úgyhogy erre is szeretnék egy konkrét választ.  
Aztán 2024. november 21-én én voltam az egyetlen, aki itt egy kicsit 
hisztiztem a rendőrségnek juttatott gumiadományokból, amit megértettem, 
hogy ennek ez a módszere, ugyanakkor a polgármester úr megígérte, 
hogy részt vehetek majd egy ilyen egyeztetésen a rendőrkapitánnyal, a 
főkapitány úrral, arra még várom a meghívót az időpontra.  
 
És akkor az utolsó, a december 19-ei közbeszerzés. Hát ezen bevallom, 
hogy a karácsony és szilveszter között végigtipródtam, és nem tudtam 
aludni. Még mindig tartom azt az álláspontomat, hogy a város pénzeinek 
felhasználása az a mi felelősségünk, a mienké. A mi, mi, itt, akiket 
megszavazott a lakosság arra, hogy döntsünk ezekről a pénzekről, mi egy 
kapott adat alapján kell egy olyan döntést hoznunk, amivel utána a 
választópolgárokkal szembenézve azt mondjuk, hogy ez jó vagy nem jó. 
Még mindig tartom azt az álláspontomat, hogy régen rossz, hogy mi ebben 
az országban ezen törvénykezés szerint nem tekinthetünk be a 
közbeszerzési pályázatokba. És ugyanakkor egy jó ismerősöm fölhívta rá 
a figyelmemet, hogy reggel, amikor itt bejövünk, sokszor aláírunk egy 
titoktartási kötelezettséget, akkor kérdezem én, ha én nem nézhetek bele 
a közbeszerzési pályázatba, mert az titkos, akkor minek írok alá 
titoktartást, hiszen igazándiból akkor olyan adatot kapok meg, ami 
nyilvános elvileg, és akkor mit titkolok én, ki elől, mi elől. Tehát legyen 
szíves jegyző úr akkor nekem eljuttatni írásban azt a konkrét törvényt, 
illetve törvény passzusokat, amik arra vonatkoznak, hogy én nem 
tekinthetek bele a közbeszerzési pályázatokba, mert ha ez tényleg így 
van, és ezek szerint így van, akkor ezt meg kell változtatni, mégpedig 
országos szinten. Hiszen a mi feladatunk az, hogy transzparensek 
legyünk, a mi feladatunk az, hogy a választókat képviseljük, és az ő 
nevükben döntsünk tisztán és egyenesen. Úgyhogy a kérdéseim sokkal 
inkább erre, kéréseim erre irányultak, úgyhogy köszönöm a szót. Tisztelt 
Polgármester Úr, Közgyűlés! Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm képviselő úrnak a felvetését, ahogy kérte, írásban választ fog 
kapni a törvényi határidőn belül. A kapitány úrral való egyeztetésre még 
nem került sor az elmúlt időszakban, én azért javaslom azt önnek, 
egyébként talán ezt is így mondtam, hogy keresse meg nyugodtan a 
kapitány urat, tehát hogy minden képviselőt szívesen fogad. Én úgy 
vettem észre, hogy mindenkivel nyitott a találkozásra és a beszélgetésre. 
Én tényleg javaslom, hogy őt keresse fel és ne várjon arra, hogy majd mi 
mikor fogunk tárgyalni vele. Most egyelőre erre még nem került sor azóta, 
ezért nem kapott meghívót. Bükki Miklós képviselő úrnak átadom a szót. 
Parancsoljon. 
 

Bükki Miklós képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Egyetértek Badó Péter 
képviselő-társam felvetésével. Nekem is volt két kérdésem decemberben. 
Az egyik, arra köszönöm szépen, kaptam egy választ, amit még szeretnék 
kiegészítést kérni hozzá, ez a síkosságmentesítéssel kapcsolatos kérdés 
volt, ezt írásban kaptam erre választ, de ott volt egy olyan kérdésem is, 
amit most szeretnék külön még kérni. A DVG Zrt. látta el 24 órás 
ügyeletben a járdák és a dunaújvárosi közutak síkosságmentesítését, 
alvállalkozót vett igénybe. Én azt az alvállalkozói szerződést szeretném 
látni szeptember és december között, amit kértem is egyébként, amire 
nem kaptam választ. Ez lenne az egyik.  
 
A másik kérdésem, amire egyáltalán nem kaptam választ, az pedig a 
Kallós Dezső utca volt, erre írásban sem kaptam semmilyen választ. Ez 
lett volna a másik, hogy erre kapok-e még vagy van-e rá esély.  
 
És van egy harmadik kérdésem, az pedig arra vonatkozna, hogy láttam, 
vagy látták, többen is jelezték, és én is láttam, hogy szép felújítások 
folynak itt a polgármesteri hivatal első emeletén, hogy ez miért volt 
szükséges, mennyibe kerül, illetve ugye elég rossz állapotban van ez a 
hivatal, mosdók, ablakok kiesnek, homlokzat potyog, hogy esetleg nem 
lett-e volna fontosabb ezeket rendbe tenni. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úr a kérdéseit. Írásban természetesen 
választ fog kapni. Orosz Csaba képviselő úr, parancsoljon. 
 

Orosz Csaba György képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Még Badó képviselő-társam 
mielőtt felszólalt, már szerettem volna jelezni, hogy a közbiztonsági 
bizottságon a bizottság tagjaival beszéltük, hogy nagyon szívesen 
eljönnének ugye a rendőrkapitányságra maga a kamerarendszert 
megtekinteni, úgyhogy erre mindenkit kedvesen, nagy lelkesedéssel 
meghívok. Meglesz az időpont, ezt kapitány úrral, illetve a beosztottjával 
kell majd egyeztetnünk. A többi megbeszélés, amit pedig akkor 
polgármester úr, ahogy mondta, biztos, hogy kapitány úr erre nyitott lesz. 
Jó? Úgyhogy fogok jelentkezni az időpontokkal, és próbáljuk 
összeszervezni, hogy mindenki ráérjen. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Magyar András képviselő úr 
parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Magyar András Tamás képviselő: 
 
Köszönöm szépen. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Hát most 
ez egy ilyen nap, én is Badó képviselő úrra csatlakoznék rá. Az előző 
közgyűlésen polgármester úr javasolta, megígérte, hogy a hivatal egy 
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kicsit magasabb minőségben készíti elő a bizottsági anyagokat, több 
napirendnél is hát olyan szkennelési minőséget láthattunk, hogy nem is 
értem, hogy miért rakták bele az anyagba. Én erre szeretném kérni, hogy 
erre egy kicsit figyeljenek jobban oda. Köszönöm szépen. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Én is szeretném kérni a hivatal munkatársait, hogy erre figyeljenek egy 
picit jobban oda. Köszönöm szépen. Amennyiben több kérdés nincs, a 
vitát lezárom. Az ülést 9 óra 50 perckor bezárom, 5 perc szünetet rendelek 
el a zárt ülésig. 

 
 

K.m.f. 
 
 
 

    Pintér Tamás s.k.                 dr. Molnár Attila s.k. 
     polgármester                                                              jegyző 


